

FNS USE ONLY

فقط لاستخدام FNS

والعدالة للجميع



In accordance with Federal law and U.S. Department of Agriculture (USDA) civil rights regulations and policies, this institution is prohibited from discriminating on the basis of race, color, national origin, sex (including gender identity and sexual orientation), religious creed, disability, age, political beliefs, or reprisal or retaliation for prior civil rights activity.

To file a program discrimination complaint, a complainant should complete a Form AD-3027, USDA Program Discrimination Complaint Form, which can be obtained online at <https://www.fns.usda.gov/sites/default/files/resource-files/ad3027.pdf>, from any USDA office, by calling (833) 620-1071, or by writing a letter addressed to USDA. The letter must contain the complainant's name, address, telephone number and a written description of the alleged discriminatory action in sufficient detail to inform the Assistant Secretary for Civil Rights (ASCR) about the nature and date of an alleged civil rights violation. The completed AD-3027 form or letter must be submitted to:

mail:

Food and Nutrition Service, USDA
1320 Braddock Place, Room 334
Alexandria, VA 22314; or

fax:

(833) 256-1665 or (202) 690-7442; or

email:

FNSCIVILRIGHTSCOMPLAINTS@usda.gov

This institution is an equal opportunity provider.

وفقاً للقانون الفيدرالي ولوائح وسياسات الحقوق المدنية في وزارة الزراعة الأمريكية (USDA)، يُحظر على هذه المؤسسة التمييز على أساس العرق واللون والأصل القومي والجنس (بما في ذلك الهوية الجنسية والتوجه الجنسي) والعقيدة الدينية والإعاقة أو العمر أو المعتقدات السياسية أو الانتقام أو الأثر بسبب نشاط سابق في مجال الحقوق المدنية.

لتقديم شكوى بشأن التعرض للتمييز في البرنامج، يجب على مقدم الشكوى نموذج شكوى التعرض للتمييز في برنامج AD-3027، إكمال نموذج وزارة الزراعة الأمريكية، والذي يمكن الحصول عليه عبر الإنترنت على العنوان <https://www.fns.usda.gov/sites/default/files/resource-files/ad3027-sudanese.pdf>

من أي مكتب تابع لوزارة الزراعة الأمريكية، عن طريق الاتصال بالرقم (833) 620-1071، أو عن طريق كتابة خطاب موجه إلى وزارة الزراعة الأمريكية. يجب أن تحتوي الرسالة على اسم صاحب الشكوى وعنوانه ورقم هاتفه ووصفاً مكتوباً للإجراء التمييزي المزعوم بتفاصيل كافية لإبلاغ مساعد وزير الحقوق المدنية (ASCR) عن طبيعة وتاريخ الانتهاك المزعوم للحقوق المدنية. يجب تقديم نموذج أو خطاب AD-3027 المكتمل إلى:

العنوان البريدي:

Food and Nutrition Service, USDA
1320 Braddock Place, Room 334
Alexandria, VA 22314 أو

الفاكس:

(833) 256-1665 أو (202) 690-7442 أو

البريد الإلكتروني:

FNSCIVILRIGHTSCOMPLAINTS@usda.gov

هذه المؤسسة هي مزود تكافؤ الفرص

FNS USE ONLY

فقط لاستخدام FNS